
  

Nord Studentsamskipnad      
Styret 
 

Protokoll fra styremøte 21. februar 2019 (møte nr. 1/19) 
 
21. februar 2019 kl. 09.00 ble det avholdt styremøte i styret for Nord studentsamskipnad. Møtet ble 
avholdt på Campus Stjørdal. 
 
Før møtet ble det gjennomført en befaring på Husebyfaret studenthybler. 
 
Tilstede: 
Karoline Wik, Anita Eriksen, Hanne Solheim Hansen, Lisbeth Thomassen, Erling Rognes Solbu, Kaja 
Varem Aardal, Kim Nilssen og Joakim Bye. 
 
Joakim Bye møtte som vara for Ørjan Heldal  
 
Fra administrasjonen: Jacob Normann og Johan Petter Skogseth 
 
Saksliste og innkalling ble godkjent. 
 
 
Sak 1/19  Protokoll fra styremøte 19. desember 2018.  
  
Vedtak:   Protokoll fra styremøte 19. desember 2018 ble fremlagt og godkjent. 

 
 
Sak 2/19   Bokhandeltilbudet på Campus 
   
Vedtak:   Styret ber administrasjonen utrede alternative måter å dekke studentenes behov for tilgang 

til pensumlitteratur. Styret opprettholder prinsippet om at alle forretningsområder over tid 
skal gå i økonomisk balanse.  

     
 
Sak 3/19  Studentboliger i Norge – rapport fra arbeidsgruppe 
    
Vedtak:     Styret tar saken til orientering.  
   

 
Sak 4/19  Signatur Studentinord      
 
Vedtak:      Nord studentsamskipnad sin signaturbestemmelse skal være: Daglig leder og styrets leder i 

fellesskap. 
 

              
Sak 5/19  Status styrevedtak  
  
Vedtak:     Status for styrevedtak tas til etterretning.  
 
 
Sak 6/19  Orienteringssaker 
 

1. Kunnskapsinnhenting NOKUT 
 

2. Utenlandsstudenter og SHOT 
 
3. Kontantfri betaling 



  

 
4. Studenters rettigheter på tvers av samskipnadstilknytting 

 
5. Henvendelse fra fagskolen i Trøndelag 
 
 

Vedtak:   Styret tar sakene til orientering  
 

 
Sak 7/19  Eventuelt 

   

 Kim Nilssen orienterte om at han var valgt som ny leder i regionstyret for studentene i Trøndelag 
(leder SON). Han tar opp at dette kan skape habilitetsutfordringer med sin rolle som styremedlem. 

  
  
                Vedtak:  Styret tar denne informasjonen til orientering, og anmoder, på bakgrunn av innspill i 

styremøtet, administrasjonen om å rette en henvendelse til studentene v/ 
Studentparlamentet om denne problemstillingen. 

 

 Spørsmål om åpenhet styrepapirer 
 
                Vedtak:  Styret drøftet saken og henviser til vedtak i sak 4/18.   

 
  
Møtet avsluttet kl. 14.10 den 21.02.19 

 
 
 
Jacob Normann  
Sekretær 


